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PROTOKÓŁ NR XLIX/2023 

Z XLIX SESJI RADY 

POWIATU NAMYSŁOWSKIEGO 

Z DNIA 26 MAJA 2023 R. 

 

 

*  *  * 

 

Obrady XLIX sesji Rady Powiatu Namysłowskiego rozpoczęły się o godzinie 900. 

Miejscem posiedzenia była sala narad im. Michała Ilnickiego, na I piętrze Starostwa Powiatowego  

w Namysłowie. 
 

Sesja odbyła się z następującym porządkiem: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLVIII sesji Rady Powiatu Namysłowskiego z dnia  

29 marca 2023 r.  

4. Informacja Starosty z działalności Zarządu w okresie między sesjami. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) publikacji w mediach Powiatu Namysłowskiego inicjatywy dotyczącej prawnych 

uwarunkowań transplantacji organów w Polsce, 

b) rozpatrzenia petycji Rady Sołeckiej m. Niwki w zakresie wykonania budowy chodnika przy 

drodze powiatowej w miejscowości Niwki, 

c) ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 1 m2 pasa drogowego,  

d) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia powiatowo-gminnego z jednostkami samorządu 

terytorialnego wchodzącymi w skład Partnerstwa na 307, 

e) przekazania środków finansowych Komendzie Powiatowej Policji w Namysłowie, 

f) zmian budżetu w związku ze zmianą planu dochodów i wydatków w 2023 roku.  

6. Informacja z działalności Wydziału Dróg za rok 2022. 

7. Podsumowanie akcji zimowej w sezonie 2022/2023. 

8. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Powiatu Namysłowskiego  

z organizacjami pozarządowymi za rok 2022.  

9. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2022 dla Powiatu Namysłowskiego. 

10. Informacja Namysłowskiego Centrum Zdrowia Sp. z o.o. o funkcjonowaniu za 2022 rok.   

11. Zapoznanie z Raportem o stanie Powiatu Namysłowskiego za rok 2022. 

a) debata nad Raportem o stanie Powiatu Namysłowskiego za rok 2022, 

b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Namysłowskiego wotum 

zaufania. 

12. Wykonanie budżetu za 2022 r. – absolutorium dla Zarządu Powiatu. Podjęcie uchwał  

w sprawie: 

a) zatwierdzenia sprawozdania rocznego z wykonania budżetu oraz sprawozdania finansowego 

za 2022 rok,  

b) absolutorium dla Zarządu Powiatu z tytułu wykonania budżetu powiatu  

za rok 2022. 

13. Interpelacje i zapytania radnych.  

14. Wnioski i sprawy różne. 

15. Informacje Przewodniczącego Rady i Przewodniczących Komisji. 

16. Zakończenie sesji. 
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Otwarcia XLIX sesji Rady Powiatu Namysłowskiego dokonał Przewodniczący Rady 

Powiatu Andrzej Michta. Na wstępie przywitał Starostę Namysłowskiego Konrada Gęsiarza, 

Radnych Powiatu Namysłowskiego, Skarbnik Powiatu Namysłowskiego Katarzynę Parzonkę, 

Sekretarza Powiatu Namysłowskiego Sławomira Hinborcha, radcę prawnego Wojciecha 

Kucyperę , Agnieszkę Kruk Prezesa Namysłowskiego Centrum Zdrowia, Ewę Talkowską Główną 

Księgową w NCZ, Tadeusza Kmiecia Komendanta Straży Pożarnej w Namysłowie, Naczelników 

Wydziałów Starostwa Powiatowego w Namysłowie, Kierowników Jednostek, Bożenę 

Korczowską – Kułakowską Inspektora Państwowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej, Michała 

Hennela przedstawiciela Komendy Powiatowej Policji w Namysłowie oraz wszystkie inne osoby, 

które oglądają sesję przez internet.  

 

 Przewodniczący Rady Andrzej Michta złożył życzenia z okazji Dnia Mamy oraz z okazji 

Dnia Samorządowca.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Michta na podstawie listy obecności, stanowiącej 

załącznik nr 1 do protokołu, stwierdził prawomocność obrad (obecnych 12 radnych).  

 

Ad 2) 

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Michta przedstawił porządek obrad.  

 

Radni nie zgłosili uwag.  

 

 

Ad 3) 

 Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Michta poinformował, że do rozpoczęcia sesji nie 

wpłynęły uwagi do protokołu z XLVIII Sesji Rady Powiatu z dnia 29 marca 2023 r.  

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt protokołu z XLVIII sesji Rady Powiatu 

Namysłowskiego z dnia 29 marca 2023 roku. Radni przyjęli protokół z XLVIII sesji Rady Powiatu 

Namysłowskiego z dnia 29 marca 2023 roku 12 głosami za – imienny protokół  

z przeprowadzonego głosowania stanowi – załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Ad 4) 

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Michta powiedział, że informacja Starosty  

z działalności Zarządu w okresie między sesjami została radnym dostarczona, a następnie 

zapytał, czy są pytania – załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady przywitał Wicestarostę Namysłowskiego Tomasza Wiciaka.  

 

 Radny Zenon Kotarski zapytał Starostę o uchwałę zawartą z Gminą Rychtal, czego dotyczy 

oraz o łatanie dziur w miejscowości Siemysłów.  

 

 Starosta Namysłowski Konrad Gęsiarz poinformował, że porozumienie zawarte zostanie  

z Powiatem Kępiński oraz Gminami z naszego terenu Gminą Domaszowice, Świerczów, 

Namysłów i Wilków. Porozumienie dotyczy budowy ścieżek rowerowych po dawnej linii 

kolejowej nr 307. Starosta powiedział, że jednym z punktów dzisiejszych obrad jest podjęcie 

uchwały pozwalającej Zarządowi Powiatu na podpisanie porozumienia. Głównym celem tego 

porozumienia jest połączenie ścieżek rowerowych na trasie Kępno – Namysłów.  

 

 Wicestarosta Namysłowski Tomasz Wiciak poinformował, że na terenie całego powiatu 

trwają remonty cząstkowe nawierzchni, które potrwają jeszcze przez najbliżej dwa tygodnie. 

Zapewnił, droga w miejscowość Siemysłów zostanie wyłatana.  
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Ad 5a) 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Michta zapytał, czy są pytania do projektu 

uchwały w sprawie publikacji w mediach Powiatu Namysłowskiego inicjatywy dotyczącej 

prawnych uwarunkowań transplantacji organów w Polsce – załącznik nr 4 do protokołu.  

 

W związku z tym, że nie było pytań Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Michta poddał 

powyższy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

 Uchwała w sprawie publikacji w mediach Powiatu Namysłowskiego inicjatywy 

dotyczącej prawnych uwarunkowań transplantacji organów w Polsce, została podjęta 12 

głosami za, nadano jej numer XLIX/348/2023 - załącznik nr 5 do protokołu. Imienny protokół  

z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad 5b) 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Namysłowskiego Andrzej Michta przystąpił do realizacji 

punktu 5b podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Rady Sołeckiej m. Niwki  

w zakresie wykonania budowy chodnika przy drodze powiatowej w miejscowości Niwki, 

załącznik nr 7 do protokołu.  

 

 Przewodniczący Rady Andrzej Michta poprosił o opinię Przewodniczącego Komisji 

Finansów Rozwoju Gospodarczego i Mienia Powiatu oraz Przewodniczącego Komisji Obszarów 

Wiejskich, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa i Porządku.  

 

Przewodniczący Komisji Obszarów Wiejskich, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa  

i Porządku Antoni Sobiegraj poinformował, że opinia jest pozytywna.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego i Mienia Powiatu Marcin 

Siejka poinformował, że opinia jest pozytywna.  

 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji Rady Sołeckiej m. Niwki w zakresie 

wykonania budowy chodnika przy drodze powiatowej w miejscowości Niwki, została podjęta 

12 głosami za, nadano jej numer XLIX/349/2023 – załącznik nr 8 do protokołu. Imienny 

protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Ad 5c) 

 

Przewodniczący Andrzej Michta przystąpił do projektu uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości stawek opłat za zajęcie 1 m2 pasa drogowego - załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Andrzej Michta poprosił o opinię Przewodniczącego Komisji 

Finansów Rozwoju Gospodarczego i Mienia Powiatu oraz Przewodniczącego Komisji Obszarów 

Wiejskich, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa i Porządku.  

 

Przewodniczący Komisji Obszarów Wiejskich, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa  

i Porządku Antoni Sobiegraj poinformował, że opinia jest pozytywna.  
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Przewodniczący Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego i Mienia Powiatu Marcin 

Siejka poinformował, że opinia jest pozytywna.  

 

Uchwała w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 1 m2 pasa drogowego 

została podjęta 12 głosami za i nadano jej numer XLIX/350/2023 – załącznik nr 11 do protokołu. 

Imienny protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Ad 5d) 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Michta przystąpił do omówienia projektu uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia powiatowo-gminnego z jednostkami 

samorządu terytorialnego wchodzącymi w skład Partnerstwa na 307 – załącznik nr 13 do 

protokołu. Pytań nie było.  

 

Przewodniczący Rady Andrzej Michta poprosił o opinię Komisji Obszarów Wiejskich, 

Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa i Porządku.  

 

Przewodniczący Komisji Obszarów Wiejskich, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa  

i Porządku Antoni Sobiegraj poinformował, że opinia jest pozytywna 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia powiatowo-gminnego 

z jednostkami samorządu terytorialnego wchodzącymi w skład Partnerstwa na 307 – została 

podjęta 12 głosami za i nadano jej numer XLIX/351/2023 załącznik nr 14 do protokołu. Imienny 

protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Ad 5e) 

 

Przewodniczący Andrzej Michta przedstawił projekt uchwały w sprawie przekazania 

środków finansowych Komendzie Powiatowej Policji w Namysłowie – załącznik nr 16 do 

protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Andrzej Michta poprosił o opinię Komisji Finansów Rozwoju 

Gospodarczego i Mienia Powiatu. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego i Mienia Powiatu Marcin 

Siejka poinformował, że opinia jest pozytywna.  

 

Uchwała w sprawie przekazania środków finansowych Komendzie Powiatowej Policji 

w Namysłowie, została podjęta 12 głosami i nadano jej numer XLIX/352/2023 – załącznik nr 

17 do protokołu. Imienny protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 18 do 

protokołu.  

 

Ad 5f) 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Michta przystąpił do projektu uchwały w sprawie  

w sprawie zmian budżetu w związku ze zmianą planu dochodów i wydatków w 2023 roku - 

załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Andrzej Michta poprosił o opinię Komisji Finansów Rozwoju 

Gospodarczego i Mienia Powiatu. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego i Mienia Powiatu Marcin 

Siejka poinformował, że opinia jest pozytywna.  
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Uchwała w sprawie w sprawie zmian budżetu w związku ze zmianą planu dochodów  

i wydatków w 2023 roku, została podjęta 12 głosami i nadano jej numer XLIX/353/2022 – 

załącznik nr 20 do protokołu. Imienny protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi 

załącznik nr 21 do protokołu.  

 

Ad 6) 

 

Przewodniczący Andrzej Michta przystąpił do realizacji punktu 6 tj. Informacja  

z działalności Wydziału Dróg za rok 2022 – załącznik nr 22 do protokołu. Materiały zostały 

radnym przesłane droga elektroniczną, informacja została omówiona szczegółowo na komisjach, 

Przewodniczący poprosił o pytania.  

 

Radny Zenon Kotarski zapytał czy udało się zaoszczędzić środki pieniężne podczas 

tegorocznej zimy i jeśli tak to czy można je przeznaczyć na dodatkowe koszenie przy drogach 

powiatowych.  

 

Wicestarosta Namysłowski Tomasz Wiciak poinformował, że pomimo łagodnej zimy, 

powiatowi nie udało się zaoszczędzić. Koszty zimowego utrzymania znacznie wzrosły 

porównując do lat wcześniejszych, gdzie było to około 200 tys. złotych, a w tym roku powiat za 

zimowe utrzymanie zapłacił około 1 mln złotych. Wicestarosta poinformował, że znacznie 

wzrosły również koszty utrzymania zieleni przy drogach. W miarę posiadanych środków 

wykonywane są prace drogowe, wykaszanie poboczy.  

 

 W zawiązku z brakiem pytań Przewodniczący Andrzej Michta poprosił o opinię 

Przewodniczącego Komisji Obszarów Wiejskich, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa  

i Porządku.  

 

Przewodniczący Komisji Obszarów Wiejskich, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa  

i Porządku Antoni Sobiegraj powiedział, że opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Rada przyjęła informację.  

 

Ad 7) 

 

Przewodniczący Andrzej Michta przystąpił do realizacji punktu Podsumowanie akcji 

zimowej w sezonie 2022/2023 – załącznik nr 23 do protokołu. Materiały zostały radnym 

przesłane droga elektroniczną, informacja została omówiona szczegółowo na komisjach, 

Przewodniczący poprosił o pytania.  

 

 W zawiązku z brakiem pytań Przewodniczący Andrzej Michta poprosił o opinię 

Przewodniczącego Komisji Obszarów Wiejskich, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa  

i Porządku.  

 

Przewodniczący Komisji Obszarów Wiejskich, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa  

i Porządku Antoni Sobiegraj powiedział, że opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Rada przyjęła informację.  

 

Ad 8)  

 

Przewodniczący Andrzej Michta odczytał kolejny punkt obrad Sprawozdanie z realizacji 

Programu Współpracy Powiatu Namysłowskiego z organizacjami pozarządowymi za rok 

2022 – załącznik nr 24 do protokołu. Poprosił o pytania do sprawozdania.  
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Rada pozytywnie przyjęła sprawozdanie.  

 

Ad 9)  

 

Następnie Przewodniczący Rady Andrzej Michta przystąpił do punktu Ocena zasobów 

pomocy społecznej za rok 2022 dla Powiatu Namysłowskiego – załącznik do protokołu 25 

poinformował, że materiał został Radnym przesłany.  

 

Przewodniczący Andrzej Michta poprosił o opinię Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia  

i Spraw Społecznych.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych Roman 

Półrolniczak poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna.  

 

 Radni przyjęli ocenę.  

 

 

Ad 10)  

 

Przewodniczący Andrzej Michta odczytał kolejny punkt obrad Informacja 

Namysłowskiego Centrum Zdrowia Sp. z o.o. za I kwartał 2022 r. Wykonanie kontraktu – 

załącznik nr 26 do protokołu. Poinformował, że materiały zostały Radnym dostarczone  

i poprosił Panią Prezes Agnieszkę Kruk o zreferowanie.  

 

 Pani Agnieszka Kruk poinformowała, że spółka realizuje swoją działalność na sześciu 

oddziałach (wewnętrznym, internistycznym, ginekologicznym, chirurgiczno-ortopedycznym, 

paliatywnym i zakładzie opiekuńczo leczniczym) oraz w ramach poradni (chirurgii ogólnej, 

urazowo ortopedycznej, ginekologicznej, kardiologicznej, diabetologicznej, psychologicznej, 

gabinetu fizjoterapii, urologicznej i gabinetu diagnostyki endoskopowej). W ramach swoich usług 

prowadzi opiekę nocną i świąteczną. Spółka zrealizowała kontrakt na poziomie 106% i w ponad 

100% zrealizowała umowę z Narodowym Funduszem Zdrowia.  Pani prezes powiedziała, że 90% 

przychodów spółki to są umowy z NFZ-tem, zrealizowanie tak wysokiego kontraktu pozwoliło 

spółce zabezpieczyć zawarcie umów na ten rok. Szpital nadrobił wykonanie kontraktu z lat 

poprzednich. Namysłowskie Centrum Zdrowia dzięki wypracowanemu kontraktowi z NFZ-tem 

uplasowało się na trzeciej pozycji z pośród 23 szpitali Województwa Opolskiego.  Wypracowany 

kontrakt pozwolił spółce podpisać kontrakty na ponad 24 mln złotych, są to umowy roczne  

i półroczne, w związku z tym na koniec roku ta kwota może wzrosnąć do około 27 mln. Pani 

Agnieszka Kruk powiedziała, że spółka w ubiegłym roku udzieliła świadczeń medycznych dla  

47 tys. pacjentów. Szpital w pełni możliwości realizuje świadczenia medyczne. Pani prezes 

poinformowała, spółka przez cały rok mierzyła się z problemami kadrowymi, z rosnącymi 

wynagrodzeniami, z inflacją. Spółka zakończyła rok ze stratą 5.746.963,21 złotych. Pani 

Agnieszka Kruk powiedziała, że stratę planowano na znacznie wyższym poziomie i udało się ją 

zmniejszyć i ma nadzieję, że w bieżącym roku uda się ją zminimalizować jeszcze bardziej. Pani 

prezes powiedziała, że spółka skorzystała ze szkoleń celem dokształcania pracowników, pozyskała 

środki na dofinansowanie zatrudnienia 2 pracowników, zorganizowała 37 praktyk, wnioskowała 

o pracowników z Ukrainy do Ministerstwa. Udało się zatrudnić 3 lekarzy i 1 pielęgniarkę  

z Ukrainy, spółka stara się o zatrudnienie kolejnego lekarza chirurga. W szpitalu realizowany jest 

projekt endoskopii, spółce udało się zwiększyć wartość projektu o 190.000 złotych. W ramach 

projektu Opolskie Wspiera Szpitale spółka złożył dodatkowy wniosek o zakup sprzętu. W szpitalu 

wyremontowana została izba przyjęć. Pani Agnieszka Kruk powiedziała, że spółka boryka się  

z problemami finansowymi o czym na bieżąco informowani są właściciele. Spółka w I kwartale 

2023 roku wypracowała kontrakt na poziomie 108%.  
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 Starosta Namysłowski Konrad Gęsiarz podziękował pani prezes za ciężką prace w spółce 

po mimo trudności. Starosta powiedział, że sytuacja spółki się ustabilizowała, wykonany został 

ogrom pracy przez ostatnie 2 lata. Właściciele stali przed dylematem ograniczenia działalności  

w celu minimalizacji kosztów. Starosta powiedział, że spółka rozwija się i obsługuje znacznie 

większą ilość pacjentów.  Na nocnej i świątecznej opiece przyjęto ponad 12 tys. pacjentów. 

Starosta powiedział, że poświęcenie załogi szpitala sprawiło, że spółka działa sprawnie  

i wykonana została ciężka praca na rzecz szpitala.  

 

 Pani Agnieszka Kruk podziękowała Staroście Namysłowskiemu za słowa uznania 

powiedziała, że pracownicy szpitala wykonują bardzo ciężką prace i zasługują w pełni na uznanie 

i podziękowania.   

 

Przewodniczący Andrzej Michta poprosił o opinię Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia  

i Spraw Społecznych oraz opinię Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego i Mienia Powiatu. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Społecznych Roman 

Półrolniczak poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego i Mienia Powiatu Marcin 

Siejka poinformował, że opinia jest pozytywna.  

 

Rada pozytywnie przyjęła informację.  

 

Ad 11) 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Namysłowskiego Andrzej Michta przystąpił do realizacji 

punktu 11 – Zapoznanie z raportem o stanie Powiatu Namysłowskiego za rok 2022 – załącznik 

nr 27 do protokołu. Raport był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, jest obszerny  

i został napisany przez Sekretarza Powiatu. Następnie Przewodniczący Rady poprosił Starostę 

Namysłowskiego o zabranie głosu. 

 

Ad 11a) 

 

Starosta Namysłowski Konrad Gęsiarz pokrótce zaprezentował ,,Raport o Stanie Powiatu 

za rok 2022’’. Powiat Namysłowski zamieszkuje blisko 42 tys. mieszkańców w 5 gminach, 

powierzchnia powiatu to 748 km2.  Starosta Namysłowski powiedział, że najważniejszą inwestycją 

w rozwój oświaty jest budowa budynku Szkoły Specjalnej. Inwestycja realizowana jest dzięki 

wsparciu środków zewnętrznych z Polskiego Ładu i Funduszu Inwestycji Lokalnych. W zeszłym 

roku powiat zrealizował inwestycję związaną z budową boiska sportowego przy I Liceum 

Ogólnokształcącym, zagospodarowano parkingi, z których korzystają również osoby korzystające 

z Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej. Powiat Namysłowski zrealizował przebudowę drogi 

w miejscowości Bukowa Śląska, dokonał modernizacji przejść dla pieszych w Dąbrowie  

i Starościnie, przejścia zyskały nowe oznakowania, doświetlenia dla poprawy bezpieczeństwa, 

zmodernizowano nawierzchnie dróg w Domaradzu i Domaszowicach. Starosta Namysłowski 

wspomniał o największej inwestycji drogowej przebudowie drogi na odcinku Ligota Książęca – 

Biestrzykowice, która jest w trakcie prac i termin jej realizacji jest przewidziany na listopad br.. 

Starosta Konrad Gęsiarz poinformował ile środków powiat przeznaczył na służbę zdrowia – 

szpital, poinformował jakie inwestycje zostały zrealizowane w szpitalu tj. centralna 

sterylizatornia, pracownia endoskopii, remont izby przyjęć, powiększono Zakład Opiekuńczo 

Leczniczy o 20 łóżek i otworzono gabinet fizjoterapii. Starosta Namysłowski poinformował, że 

Zarząd w tym roku planuje modernizacje kolejnych odcinków dróg, remont korytarza w budynku 

szpitala, dokończyć rozpoczęte inwestycje oraz budowę hali sportowej wraz z wirtualną strzelnicą 

przy I Liceum Ogólnokształcącym. Starosta wspomniał, że na ten rok planowane jest zaciągnięcie 
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znacznego kredytu, jednakże władze powiatu robią wszystko, aby jego wysokość ograniczyć do 

minimum. Starosta Konrad Gęsiarz powiedział, że życzy sobie, aby zakończyć kadencję  

z zadłużeniem mniejszym niż ją zaczął. Starosta Namysłowski podziękował pracownikom 

starostwa oraz jednostek podległych za ciężką pracę, bo wszystkie zadania jakie udało się 

zrealizować to ich zasługa.  

 

W związku z tym, że pytań nie było Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Michta 

poprosił o opinię Przewodniczących Komisji.  

 

Przewodniczący Komisji Obszarów Wiejskich, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa  

i Porządku Antoni Sobiegraj powiedział, że opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego i Mienia Powiatu Marcin 

Siejka poinformował, że opinia jest pozytywna.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Antoni Sobiegraj poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna.  

 

Przewodniczący Rady Andrzej Michta poinformował, że pozostałe komisję nie wydały 

opinii w związku z brakiem kworum.  

 

Ad 11b)  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Michta poddał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Zarządowi Powiatu Namysłowskiego wotum zaufania pod głosowanie – załącznik 

nr 28 do protokołu.  

 

Uchwała w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Namysłowskiego wotum zaufania 

została podjęta 12 głosami za i nadano jej numer XLIX/354/2023 – załącznik nr 29 do protokołu. 

Imienny protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Andrzej Michta złożył gratulacje dla Starosty Namysłowskiego 

Konrada Gęsiarza, całego Zarządu Powiatu Namysłowskiego oraz podziękował pracownikom za 

ich trud włożony w pracę.  

 

Starosta Namysłowski Konrad Gęsiarz złożył podziękowania wszystkim Radnym, 

pracownikom Starostwa, pracownikom jednostek podległych.  

 

Przewodniczący Rady Andrzej Michta ogłosił 10 minut przerwy.  

 

Ad 12)  

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Michta powiedział, że sprawozdanie roczne  

z wykonania budżetu za rok 2022 oraz sprawozdanie finansowe, Zarząd Powiatu przekazał Radzie 

Powiatu i Regionalnej Izbie Obrachunkowej. Oba sprawozdania były przedmiotem posiedzenia 

wspólnego Komisji, a sprawozdanie roczne podlegało również opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. Następnie przedstawił procedurę udzielania absolutorium.  

 

Skarbnik Powiatu Namysłowskiego Katarzyna Parzonka poinformowała, że sprawozdanie 

roczne z wykonania budżetu zostało przedstawione Radnym zgodnie z ustawą o finansach 

publicznych w terminie do 31 marca br., zostało również wysłane do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Opolu celem wydania opinii. Regionalna Izba Obrachunkowa w Opolu uchwałą 

nr 90/2023 z dnia 13 kwietnia 2023 roku pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania 
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budżetu za rok 2022. Pani Skarbnik poinformowałam, że do uchwały dołączone zostało 

uzasadnienie, które zostało Radnym przesłane razem z uchwałą.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Michta poprosił o opinię Przewodniczących 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Obszarów Wiejskich, Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa  

i Porządku Antoni Sobiegraj powiedział, że opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów Rozwoju Gospodarczego i Mienia Powiatu Marcina 

Siejkę poinformował, że opinia jest pozytywna.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Antoni Sobiegraj poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna.   

 

 Przewodniczący Andrzej Michta poinformował, że temat absolutorium będzie omawiany 

w następnym punkcie i zapytał, czy Radni mają pytania w temacie zatwierdzenia sprawozdania 

rocznego z wykonania budżetu oraz sprawozdania finansowego za 2022 rok.  

 

Ad 12a) 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Michta poddał pod głosowanie projektu uchwały 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania rocznego z wykonania budżetu oraz sprawozdania 

finansowego za 2022 rok – załącznik nr 31 do protokołu.  

 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania rocznego z wykonania budżetu oraz 

sprawozdania finansowego za 2022 rok została podjęta 12 głosami za i nadano jej numer 

XLIX/355/2023 - załącznik nr 32 do protokołu. Imienny protokół z przeprowadzonego 

głosowania stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

 

Ad 12b) 

 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Romana Półrolniczaka 

o przedstawienie uchwały Komisji Rewizyjnej Powiatu Namysłowskiego w sprawie opinii  

o wykonaniu budżetu za 2022 rok wraz z załącznikami. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Roman Półrolniczak przedstawił uchwałę  

nr 35/5/2023 Komisji Rewizyjnej Powiatu Namysłowskiego z dnia 26 kwietnia 2023 r.  

w sprawie opinii o wykonaniu budżetu za 2022 rok i wniosek o udzielenie absolutorium Zarządu 

Powiatu Namysłowskiego wraz z załącznikami – załącznik nr 34 do protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Roman Półrolniczak odczytał uchwałę nr 166/2023 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu z dnia 8 maja 2023 r. nt 

opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium za 2022 rok – załącznik nr 35 

do protokołu. Uchwała została Radnych przesłana.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Michta poprosił o zadawanie pytań.  

 

Starosta Namysłowski Konrad Gęsiarz podziękował Pani Skarbnik, pracownikom 

Wydziału Finansowemu oraz pozostałym pracownikom Starostwa za pracę wykonaną nad 

wykonaniem budżetu.  
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Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu z tytułu wykonania budżetu powiatu  

za rok 2022 – załącznik nr 36 do protokołu. 

 

Uchwała w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu z tytułu wykonania 

budżetu powiatu za 2022 rok została podjęta 12 głosami za. Imienny protokół  

z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 37, uchwale nadano numer 

XLIX/356/2023 – załącznik nr 38 do protokołu  

 

Przewodniczący Rady Andrzej Michta podziękował i pogratulował Staroście 

Namysłowskiemu, Zarządowi Powiatu, Pani Skarbnik Katarzynie Parzonce oraz pracownikom 

wydziału finansowego Starostwa.  

  

Ad 13) 

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Michta zapytał, czy są pytania do kolejnego 

punktu tj. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

 Przewodniczący Rady Andrzej Michta poinformował, że w dniu 24 maja 2023 roku Radna 

Lucyna Medyk złożyła zapytanie dotyczące realizacji programu współpracy powiatu 

namysłowskiego z organizacjami pozarządowymi w roku 2022 i 2023.  

  

Ad 14) 

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Michta zapytał, czy są pytania do punktu wnioski 

i sprawy różne. 

 

Radny Zenon Kotarski zapytał o chodnik przy ul. Kolejowej w Domaszowicach czy 

zostanie przedłużony i czy obecny chodnik zostanie ponownie naprawiony.  

 

Wicestarosta Tomasz Wiciak poinformował, że chodnik został uszkodzony przez firmę 

budującą przedszkole w Domaszowicach, wykonawca zobowiązał się do naprawy uszkodzeń. 

Wykonanie dalszej części chodnika przy ul. Kolejowej jest analizowane przez pracowników, 

ponieważ przy drodze występuje liczny drzewostan i możliwości wybudowania chodnika są 

ograniczone przez zwężenia pasa drogowego.  

 

Ad 15) 

 Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że do Starostwa Powiatowego  

w Namysłowie wpłynęły pisma od: 

− Związku Nauczycielstwa Polskiego Zarząd oddziału w Namysłowie w sprawie 

ujednolicenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć - załącznik nr 39 do 

protokołu, 

− Pani Poseł Violetty Porowskiej w sprawie obrony dobrego imienia św. Jana Pawła II -

załącznik nr 40 do protokołu, 

− z Urzędu Gminy w Wilkowie w sprawie przyjęcia Apelu wprowadzającego zmiany  

w ustawie o finansowaniu zadań oświatowych - załącznik nr 41 do protokołu, 

− z Urzędu Miejskiego w Lewinie Brzeskim - załącznik nr 42 do protokołu, oraz Urzędu 

Miejskiego w Wołczynie - załącznik nr 43 do protokołu, wpłynęły uchwały w sprawie 

rezolucji dla uczczenia 25 rocznicy obrony samodzielności administracyjnej woj. 

Opolskiego,  

− Pismo mieszkanki gminy Namysłów w sprawie dodatkowego oznakowania drogi 

powiatowej Namysłów – Objazda - załącznik nr 44 do protokołu.  
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Sesja czerwcowa odbędzie się najprawdopodobniej 28 czerwca 2023 roku.  

 

 Wicestarosta Namysłowski złożył życzenia z okazji Dnia Mamy i z okazji Dania 

Samorządowca.  

 

XLIX sesja Rady Powiatu Namysłowskiego zakończyła się o godzinie 1043. 

 

  

 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

          Andrzej Michta 
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